




Narozeniny v měsíci lednu

Antonie Hruschková              78 let

Věra Kuglerová                      74 let

Oslavencům přejeme všechno nejlepší!

Bezplatné právní poradenství pro občany 
Andělské Hory a Pusté Rudné

Oznamujeme našim občanům, že pro další období již nebyla

prodloužena smlouva s právníkem, který vykonával právní služby na

MěÚ Andělská Hora. Budeme se snažit našim občanům najít jiné

možnosti v těžko řešitelných situacích.

   Zastupitelé města Andělské Hory

Odvoz odpadu

PAPÍR                         pondělí                8. a 22. 1. 2024

PLASTY                      úterý                   10. a 24. 1. 2024

SKLO                          pátek                  12. 1. 2024

SMĚSNÝ ODPAD         úterý                   2., 16. a 30. 1. 2024



MěÚ Andělská Hora informuje

Výpis z usnesení

z 8. veřejného zasedání zastupitelstva 

města Andělská Hora, které se uskutečnilo 

dne 14. 12. 2023 od 18:00 hodin

v salonku restaurace U SUPA v Andělské Hoře.

• 8/06  Zastupitelstvo města Andělská Hora schvaluje rozpočet JSDH 
 Andělská Hora na rok 2024 ve výši 169.300, - Kč.

• 8/07  Zastupitelstvo města Andělská Hora schvaluje provozní   
 příspěvek ZŠ Andělská Hora na rok 2024 ve výši 2.848.000, - 
 Kč.

• 8/08  Zastupitelstvo města Andělská Hora schvaluje rozpočet města 
 Andělská Hora na rok 2024 ve výši: příjmy – 20.864.300, - Kč, 
 výdaje – 20.658.672, - Kč, financování – 205.628, - Kč.

• 8/09  Zastupitelstvo města Andělská Hora schvaluje střednědobý  
 výhled města Andělská Hora na období 2024 - 2026.

• 8/10  Zastupitelstvo města Andělská Hora schvaluje změnu  
 pověření starosty města Andělská Hora k provádění   
 rozpočtových opatření, u příjmů bez omezení a u výdajů s   
 omezením do výše 150.000, - Kč.  

• 8/11  Zastupitelstvo města Andělská Hora schvaluje pověření    
 starosty města k sestavení rozpočtových opatření ke 
 31. 12. 2023.

• 8/12  Zastupitelstvo města Andělská Hora schvaluje plán inventur 
 na rok 2023.



• 8/13  Zastupitelstvo města Andělská Hora schvaluje zásady na  
 pronájem pozemků ve vlastnictví města Andělská Hora č.  
 1/2023 a ruší zásady schválené dne 23.3.2011 pod bodem  
 B/33 včetně všech dodatků.

• 8/14  Zastupitelstvo města Andělská Hora schvaluje záměr č.  
 2/2023 na pronájem pozemku 92/4 a 61/2 v kú Andělská Hora 
 ve Slezsku k zemědělským účelům.

• 8/15  Zastupitelstvo města Andělská Hora schvaluje podání žádosti 
 na dotaci - revitalizace kulturních památek – restaurování 2 ks 
 obrazů, z kostela Sv. Anny na Anenském vrchu.

• 8/16  Zastupitelstvo města Andělská Hora schvaluje do funkce  
 přísedící u Okresního soudu v Bruntále Ing. Jitku Eichlerovou, 
 trvale bytem Andělská Hora 530, na dobu 4 let.

• 8/17  Zastupitelstvo města Andělská Hora schvaluje zvýšení  
 příspěvku ve formě poukázek pro jubilanty města Andělská  
 Hora při dovršení věku 60 let jednorázově a poté od 70 let  
 každý rok ve výši 600, - Kč.

• 8/18  Zastupitelstvo města Andělská Hora schvaluje přechod svozu 
 komunálního odpadu na systém DOOR-TO-DOOR, vč.  
 nákupu plastových popelnic, viz příloha č. 1.

• 8/19  Zastupitelstvo města Andělská Hora schvaluje rozpočtové  
 opatření č. 10.

• 8/20  Zastupitelstvo města Andělská Hora schvaluje OZV č. 1/2023 
  o místním poplatku za obecní systém odpadového   

 hospodářství a ruší OZV č. 02/2021 ze dne 2. 6. 2021  
 schválenou pod bodem 14/15.

• 8/21  Zastupitelstvo města Andělská Hora schvaluje OZV č. 2/2023 
 k poplatku ze psů a ruší OZV č. 3/2019 ze dne 27. 11. 2019  
 schválenou pod bodem 7/18.

• 8/22  Zastupitelstvo města Andělská Hora schvaluje OZV č. 3/2023 
 k poplatku z pobytu a ruší OZV č. 01/2021 ze dne 2. 6. 2021 
 schválenou pod bodem 14/09.



• 8/23  Zastupitelstvo města Andělská Hora schvaluje OZV č. 4/2023 
 o místním poplatku za užívání veřejného prostranství a ruší OZV 
 č. 5/2019 ze dne 27. 11. 2019 schválenou pod bodem 7/20.

• 8/24  Zastupitelstvo města Andělská Hora schvaluje odměnu  
 ředitelce Základní školy Andělská Hora za mimořádné plnění 
 pracovních povinností.

• 8/25  Zastupitelstvo města Andělská Hora schvaluje vyhlášení  
 výběrového řízení na opravu střechy Základní školy v  
 Andělské Hoře č. p. 215 – část střechy vedle MěÚ Andělská 
 Hora.

• 8/26  Zastupitelstvo města Andělská Hora schvaluje vyhlášení  
 výběrového řízení na vykonávání těžebních prací v městských 
 lesích s odkupem dříví na rok 2024.

• 8/27  Zastupitelstvo města Andělská Hora schvaluje výběrové řízení 
 na správu lesního majetku a provádění lesnických činností  
 v lesích v majetku města Andělská Hora na rok 2024.

• 8/28  Zastupitelstvo města Andělská Hora bere na vědomí zprávu 
 kontrolního výboru.

Vážení spoluobčané,

co  se  týká  schváleného  bodu  č.  8/18,  čili  přechod  na  odpadový systém
DOOR-TO-DOOR,  jedná  se  o  optimalizaci  procesu  vyvážení  odpadu.
Podrobnější  informace  a  dovysvětlení  k  tomuto  novému  systému
odpadového  hospodářství  obdrží  jako  přílohu  tohoto  usnesení  každá
domácnost v Andělské Hoře. Změny se nás budou týkat od 1. 4. 2024.

V případě jakýchkoliv nejasností veškeré své dotazy směřujte přímo na mě,
prostřednictvím níže uvedených kontaktních údajů.

Mobil: 777 233 349 

Email: starosta@andelskahora.eu

Jiří Snášel – starosta



Zpráva Kontrolního výboru ze dne 23.11.2023

Usnesením  ZM  byl  KV  pověřen  kontrolou  Směrnic  a  řádů  Města
Andělská Hora.
Kontrola  byla  provedena  dne  22.  11.  2023  na  obecním  úřadě  za
přítomnosti  Předsedy KV Ing.  L.  Langera,  člena KV p. M. Šimončíka,
starosty obce p. J. Snášela a pracovnice MěÚ Ing. J. Eichlerové.

KV byly předloženy tyto dokumenty:
� Zásady pro nakládání s pozemky (2022)
� Krizový  plán  obce,  zimní  operační  plán,  ceník  inzerce,

povodňový plán, návrh kategorií prací
� Sazebník úhrad nákladů za poskytování služeb (2014)
� Postup u změny územního plánu

Předložené směrnice:
� O zabezpečení zákona o finanční kontrole (1. 6. 2023)
� Pro vedení účetnictví, oběh účetních dokladů a evidence majetku

(1. 6. 2023)
� Inventarizace majetku a závazků (14. 6. 2023)
� Pracovní doba (28. 6. 2023)
� Upravující  finanční  majetek,  vedení  pokladny,  bankovní  účty,

ceniny a cenné papíry (2. 1. 2011)
� O poskytování stravného a náhrady za spotřebu PH 

(1. 5. 2023)
� Schvalování účetní uzávěrky (30. 11. 2013)

Předložené řády:
� Jednací řád výborů (4. 2. 2009)
� Jednací řád zastupitelstva (4. 2. 2009)
� Spisový řád a skartační plán (21. 8. 2018)

Předložené OZV:



� O místním poplatku z pobytu (23. 6. 2021)
� O místním poplatku za obecní systém odpadového hospodářství

(23. 6. 2021)
� Požární řád Města Andělská Hora a její místní části Pustá Rudná

(2010)
� O městských symbolech (2008)
� O veřejném pořádku (2008)

Všechny dokumenty byly řádně projednány na veřejném zasedání ZM 
a OZV byly kontrolovány MV ČR.

Předseda K.V. Ing. Ladislav Langer
Člen K.V. Miroslav Šimončík
Člen K.V. Soňa Dobrotková – omluvena pro nemoc

Zpráva Kontrolního výboru ze dne 23. 11. 2023

Kontrola JSDH Andělská Hora,  spotřeba PHM – výsledek
šetření:

CAS 25 – LIAZ 101.860

Rok 2021:
Stav tachometru k 1. 1. 2021 – 36 148 km , zůstatek PHM 134,55 litrů
Stav tachometru k 31. 12. 2021 – 36 680 km , zůstatek PHM 180,28 litrů
Ujeto celkem za rok 531 km a natočeno 6,5 MtH (15l/MtH) , spotřeba dle
výkazu 502 litrů PHM
Rozdíl v zůstatku 180,28-134,55=45,73l
502l – 45,73- 97,5l (6,5x15)=358,77l : 531 km =  67,75 litrů na 100

km
Rok 2022
Stav tachometru k 1. 1. 2022 – 36 680 , zůstatek PHM 193,24 litrů
Stav tachometru k 31. 12. 2022 – 37 125 km , zůstatek PHM 151,4 litrů
Ujeto celkem za rok 445 km a natočeno 11,4 MtH , spotřeba dle výkazu
275,6 litrů PHM 
Rozdíl v zůstatku 151,4-193,24= -41,84l
275,6+41,84=317,44l-171l=146l:445km=32,8 litrů na 100 km



DA FORD
Rok 2021
Stav tachometru k 1. 1. 2021 -  7 690 km , zůstatek PHM 73,06 litrů
Stav tachometru k 31. 12. 2021 – 10 775 km , zůstatek PHM 27,42 l
Ujeto celkem za rok 3 085 km , spotřeba dle výkazu 253,54 litrů PHM
Rozdíl v zůstatku 27,54-73,06= -45,64l
253,54+45,64=299,18l:3085km=9,7 litrů na 100 km

Rok 2022
Stav tachometru k 1. 1. 2022 – 10 775 km , zůstatek PHM 27,42 litrů
Stav tachometru k 31. 12. 2022 – 12 852 km , zůstatek PHM 29,74 litrů
Ujeto celkem za rok 2077 km , spotřeba dle výkazu 203,71 litrů PHM 
Rozdíl v zůstatku 29,71-27,42=2,32l
203,71-2,32=201,39l:2077km=9,6litrů na 100 km
K výpočtu spotřeby byly použity podklady výrobce vozidla.
Kontrolu provedl:  předseda KV Ing.  L.  Langer,  člen KV M. Šimončik,
přítomen starosta obce.

Doporučení KV pro ZM Andělská Hora:
KV Města Andělská Hora navrhuje ZM toto:

1. Velitel  JPO Andělská  Hora  by  měl  mít  podepsanou  hmotnou
zodpovědnost za PHM.

2. Z důvodu  velmi  rozdílné  spotřeby  PHM  v roce  2021  a  2022
provézt kontrolu i z let 2020 a 2019.

3. Vyžádat si písemné zdůvodnění rozdílů ve spotřebě PHM.
4. Používání vozidel JPO k soukromým účelům.

Hlavně používání vozidel JPO k soukromým účelům je z našeho pohledu
vyhodnoceno jako neoprávněné,  protože  Město  Andělská Hora nemá
schválenou  směrnici  o  používání  obecních  vozidel  nebo  vozidel  JPO
k soukromým účelům.

Proto navrhujeme podstoupit tento dotaz právnímu oddělení ke sdělení,
zda nebyl porušen zákon a pokud ano, jaké to může mít následky.

Ladislav Langer - zastupitel



Slovo pana starosty

Milí spoluobčané,

v průběhu prosince se v Andělské Hoře uskutečnily čtyři krásné

kulturní akce, které odstartovalo Rozsvěcení vánočního stromu,

následovala Mikulášská show, poté jsme připravili program pro

naše seniory a poslední předvánoční akcí byl Adventní koncert,

kdy nám přijel zazpívat Smíšený pěvecký sbor Bruntál, z.s.

Děkuji všem sponzorům za dary určené k jejich realizaci, a to:

ČEZ  Distribuce,  a.  s.,  Ing.  Kopcovi,  Ing.  Školoudovi,  p.  J.

Dánymu, p. P. Francovi, Restauraci U Supa, pí. S. Svobodové.

Fotografie z akcí si můžete prohlédnout na webových stránkách

města Andělská Hora.

Rád bych vás tímto srdečně pozval na další akci, kterou bude 

1.  Městský  ples pořádaný  městem  Andělskou  Horou  se

součinností JSDH Andělská Hora a ZŠ Andělská Hora. Ples se

bude konat  8. 3. 2024 a předprodej vstupenek a místenek bude

zahájen 20. 1. 2024 na MěÚ Andělská Hora. 

Jiří Snášel - starosta



Rozsvěcení vánočního stromu – děti zpívaly koledy

Děti čekají na rozsvícení stromečku



Velká Mikulášská show

Děti se bavily



Došlo i na slzičky

Adventní koncert v kostele Narození Panny Marie v AH



ZŠ Andělská Hora informuje

Ani  jsme  se  nenadáli  a  je  tu  nový  rok.  Zdá  se  mi,  že  s každým  školním
zvoněním ten čas nějak více  letí  a když se  ohlédneme za prosincem, musím
konstatovat, že se ve škole opět udála spousta věcí. Hned na 1. prosince jsme
pro  děti  spolu  s naší  bývalou  kolegyní  Mgr.  Evou  Kyšovou  a  jejími
spolupracovníky  z Mlýna  Karlovice  připravili  ekologický  výukový  program
zaměřený  na  přírodu  Jeseníků  nazvaný  Naše  hory  Jeseníky.  Jednalo  se  o
interaktivní  program  pro  skupiny  dětí  různého  věku  napříč  celou  školou.
S poznatky  dětí  z této  akce  souvisí  také  vyhlášená  výtvarná  a  přírodovědná
soutěž, do které se naši žáci zapojují spolu s ostatními z celého regionu.

V pátek 1. prosince a v sobotu 2.  prosince pomáhaly svým zpěvem rozsvěcet
vánoční stromy v našich obcích mladší děti. Ty, pod vedením paní učitelky S.
Spáčilové, pěkně zazpívaly jako sboreček i přes nepříznivé počasí a podpořily
tak  náladu  adventního  času,  za  což  si  vykoledovaly  sladkou  odměnu  od
představitelů obou obcí. Paní učitelce i dětem děkujeme, jsou moc šikovní! 

Další  šikovné  paní  učitelky  Žanda  a  Markétka  připravily  pro  děti  Adventní
detektivku, v níž děti pátrají celý advent po Ježíškovi. Je to spojeno se spoustou
zábavných  aktivit,  jež  můžou  děti  provádět  denně  na  chodbách  školy  o
přestávkách. Také proběhl další šachový turnaj projektu Šachy do škol, tentokrát
v Krnově, kam se statečně vydala v psím počasí hromadnou dopravou se čtyřmi
reprezentanty (Teo Bujnoch, Aleš Svoboda, Láďa Náplava a Pepča Pořízka) J.
Andrysová. Všichni skvěle reprezentovali, děkujeme! Konal se také další turnaj
Florbalové  ligy,  kde  nás  zastupovali  tentokrát  naši  mladší  florbalisté,  kteří
s tímto sportem teprve začínají, i přestože dostali slušnou nakládačku :o), užili si
to skvěle oni i jejich trenérky S. Spáčilová a M. Nitraiová.



Asi je všem jasné, že se pedagogové musí průběžně vzdělávat, a tak i v prosinci
absolvovala školení řada z nás (např. paní zástupkyně M. Nitraiová, M. Bártová
nebo  K.  Bezová).  Jednalo  se  o  nové  metody  ve  vzdělávání,  výchovném
poradenství a vedení školy. V tomto měsíci proběhla ve škole i revize hasicích
přístrojů, kterou si vzal na starost pan školník M. Král. Všem pedagogům bylo
také v prosinci připomínáno, aby pozitivně motivovali své žáky k učení a aby
vycházeli  vstříc  žákům  i  jejich  rodičům  a  aby  vzájemně  komunikovali  ku
prospěchu dětí.  K přehodnocení svých výukových metod mohli využít „rady“
svých svěřenců uvedené v dotazníku, který v jejich předmětech žáci anonymně
vyplňovali. Vzhledem k připomínkám (stížnostem) rodičů některých žáků jsme
se  rozhodly  s paní  zástupkyní  postupně  navštěvovat  hodiny  především
zainteresovaných  vyučujících,  ale  postupně  také  ostatních,  abychom  získaly
představu o dění ve výuce v jednotlivých předmětech.

S příchodem sněhové nadílky zdobili třídní učitelé s žáky třídy v duchu zimy a ti
výtvarně nadanější z nás pomohli naladit zimně i prostory školy. Byli to např. A.
Barčíková, Ž. Honigová, V. Saganová, M. Král, M. Ogurčáková a určitě jsem na
někoho zapomněla, ale děkuji všem, kteří byli v tomto směru činní.
 
Předběžně jsme  domluvili  se  Ski Annaberg lyžařský výcvik  pro naše žáky  a
říkali jsme si, že by letos mohl probíhat napříč školou od 2. do 8. ročníku pro ty,
kteří  by  měli  zájem.  Pokud by  si  někdo  z rodičů  i  dětí  chtěl  zkusit  lyžovat
v rámci školy, sdělte to prosím svým třídním učitelům. Výcvik by měl probíhat v
únorovém týdnu  před  jarními  prázdninami  a  Ski  Annaberg  nám  poskytl
sponzorským  darem  vleky  pro  žáky,  výhodné  ceny  vypůjčení  vybavení  i
uskladnění výbavy po celý čas výcviku zdarma, za což moc děkujeme! Žáci tedy
budou hradit  pouze služby instruktora,  bez něhož se  žádný výcvik neobejde.
Suma by měla být cca 500,- Kč na žáka. Ještě jednáme o personálním zajištění a
v našem  týmu  máme  i  instruktorku  lyžařské  školky  paní  učitelku  L.
Matzkeovou,  která  se  svým  manželem  zajišťovala  instruktorské  služby
v minulých letech.

V úterý 5.  12.  chodil s nadílkou mezi děti  Mikuláš se  svou družinou, nebylo
tomu jinak  ani  u  nás.  Ve  škole  se  této  akce  tradičně  ujali  deváťáci.  Jak  to
dopadlo se dočtete v samostatném článku. :o) V pondělí 18. prosince vyjeli nasát
vánoční  atmosféru  šesťáci,  sedmáci  a  osmáci  na  olomoucké  vánoční  trhy.
V úterý 19. prosince proběhlo vánoční bubnování celé  školy s profesionálním



bubeníkem  Ivo  Batouškem.  Ve  středu  20.  prosince  nám  přišel  povyprávět
vánoční  příběh  místní  pan  farář  Jan  Slavík  a  v pátek  22.  prosince  proběhly
vánoční  besídky  v třídních  kolektivech.  Povídání  a  fotografie  z těchto  akcí
zařadíme do příštího zpravodaje.

Vyučující i asistenti  pedagogů promýšleli, jak ještě zpestřit  dětem (i sobě :o)
předvánoční  čas  a  domluvili  se,  že  uspořádají  „Vánoční  dílničky“,  na  tento
drobný  projekt  se  nám podařilo  vyjednat  minigrant  z  MAS  Hrubý  Jeseník.
Každý z pedagogů nabídl aktivitu, která je mu nějak blízká a děti měly možnost
si na předvánoční čtvrtek zvolit vlastní rozvrh hodin a zapsat se do aktivit, které
jim vyhovují. Paní učitelky S. Spáčilová a A. Šačirovič s dětmi vyráběly dřevěné
domečky, Ž.  Honigová s M. Nitraiovou s dětmi provoněly školu cukrovím, J.
Jasinská  (i  přes  nedostatek  přírodního  sněhu  :o)  vytvořila  s dětmi  sněhuláka
Olafa,  V.  Saganová  objevovala  s žáky  nové  deskové  hry,  M.  Bártová  s A.
Smutkovou se daly do vyrábění korálkových obrázků, L. Matzkeová vytvářela a
luštila s dětmi počítačové kvízy Kahoot a oživovala robota, L. Bartoňková s H.
Caletkovou nabídly dětem zimní sportovní aktivity, K. Bezová a A. Barčíková
vyráběly  andílky  a  vánoční  přání,  M.  Ogurčáková  tvořila  s dětmi  andělské
ozdoby na stromeček, Z. Crha nabídl dětem hudební produkci a J. Andrysová
kuchtila  s dětmi  vánoční  jednohubky.  Fotky  z této  akce  dodáme  do  příštího
zpravodaje :o)

Učitelům pro usnadnění  práce i  pro  nové  nápady  byl  zprovozněn  „účet“  na
platformě Učitelnice, odkud mohou čerpat materiály do výuky, a to zejména na
prvním stupni. 

V lednu nás čeká…
5. Vánoční prázdniny končí dětem 2. ledna a nástup do školy je 3. ledna

2024.
6. Na 18.  ledna  2024 jsem nucena  pro  žáky  vyhlásit  ŘEDITELSKÉ

VOLNO, neboť  bude  probíhat  celodenní  školení  pedagogických
pracovníků.

Přeji  vám všem do nového roku hodně štěstí, zdraví a hlavně dobré vztahy a
vzájemnou lásku!

Kamila Bezová – ředitelka ZŠ



Sportovní den mládeže – Národní finále v Kladně

V sobotu 9. prosince 2023 vyvrcholila Národním finále v Kladně 
celorepubliková soutěž Sportovní den mládeže pro děti a mladé 
sportovce. Kladenská sportovní hala hostila tento šampionát vůbec 
poprvé v historii a o krásné sportovní momenty nebyla nouze. Na 
finálovou akci v Kladně se účastníci nominovali postupem 
z kvalifikačního turnaje, kterých se během roku napříč republikou 
uskutečnilo celkem 250. Někteří úspěšní finalisté z loňského ročníku 
soutěže obdrželi od pořadatele soutěže divokou kartu. 

Během sobotního dne se ve sportovní hale odehrálo 150 utkání 
v soutěžním pětiboji, který zahrnoval fotbal, florbal, házenou, frisbee a 
tenis. Na šampionát do Kladna dorazilo 280 účastníků ze všech koutů 
České republiky, kteří byli následně rozlosováni do 32 soutěžních týmů. 
V každém soutěžním týmu se setkali děvčata a chlapci napříč ročníky od
1. do 9. třídy základní školy a v zastoupení nejrůznějších měst a obcí. 
Cílem každého týmu v dopoledním programu bylo získat dostatek bodů a
výher ve svůj prospěch, a probojovat se tak do „Hlavní soutěže“. Pro 
poražený tým byla následně připravena soutěž o „Cenu útěchy“.

Hlavní soutěž:

1. místo – tým F2 – Jiří Kapras (Stráž nad Nisou), Tomáš Zarycký 
(Kopidlno), Karolína Štočková (Vratislavice nad Nisou), Erik Ambrož (MČ
Brno – Vinohrady), Tereza Bobková (Kladno), Matěj Kučera (Kladno), Jiří
Louda (Smečno).

2. místo – tým N2 – Karolína Krulická (Kolín), Lucie Tíková (Lány), 
Ondřej Maryška (Kladno), Matyáš Tůma (Žebrák), Gabriel Lukáš 
(Votice), Ondřej Páša (Pyšely), Barbora Smolíková (Slavičín), Kryštof 
Kornalík (Zbiroh).

3. místo – tým K1 – Kristýna Brablecová (Andělská Hora), 
Ondřej Galler (Klášterec nad Ohří), Matěj Bulíř (Dolní Bousov), Petr 



Bořkovec (Votice), Matyáš Mičuda (Nová Role), Adam Masák (Kopidlno),
Václav Kračmar (MČ Praha 15), Dominik Mušek (Mochov).

Cena útěchy:

1. místo – tým C2 – Ondřej Bašus (Lysá nad Labem), Michal Novotný 
(Chrudim), Melánie Marešová (Stráž nad Nisou), Michael Gagne-Hall 
(MČ Praha 12), Jiří Petrýdes (Hejnice), Anežka Lázničková (České 
Budějovice), Daniel Volavý (Veselí nad Lužnicí), Vojtěch Hanšpach 
(Dětřichov).

Národní finále v Kladně se konalo pod záštitou statutárního města 
Kladna, Sportovních areálů města Kladna, Středočeského kraje, Národní
sportovní agentury, Ministerstva pro místní rozvoj a Ministerstva školství,
mládeže a tělovýchovy.

Jan Váňa
www.tajv.cz





Policejní kontrola

VaK Bruntál

Cena pro rok 2024 se oproti ceny z loňska zvyšuje z 52,52 Kč/m³

na  57,98 Kč/ m³. 

Uvedené ceny jsou včetně DPH 12%.










